
PROTOKOL NR XXXIX/I3

z sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie

odbytej w dniu 29 sierpnia 2013 roku w Centrum Kultury w Jgdrzejowie.

Ad. l .
O godzinie 1000 Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Pawel Blaszkiewicz otworzyl obrady

XXXIX sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie.
Przewodnicz4cy Rady powital zaproszonych goSci, radnych, burmistrza, kierownik6w

jednostek organizacyjnych gminy, soltys6w oraz wszystkich przybylych na obrady.
Przewodnicz4cy Rady stwierdzil, i2 na sali obrad obecnych jest 20 radnych i orzekl,

zejest to quorum prawomocne do podejmowania uchwal.
Przewodniczqcy Rady zglosil kandydaturg radnego Mariana Zimocha na seketarza

obrad XXXIX sesji Rady Miejskiej. Innych kandydatur nie zgloszono. Radny Marian Zimoch
wyrazil zgodg na kandydowanie .

Przewodniczqcy Rady poddatr pod glosowanie kandydaturE radnego M. Zimocha
na sekretarza obrad XXXIX sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie:

Za kandydatur4 radnego - 20 glos6w
Przeciw - 0 glos6w

Wstrzymalo siE - 0 glos6w
Rada Miejska w Jgdrzejowie jednoglo6nie wybrala radnego M. Zimocha na sekretarza

obrad XXXIX sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie.
Ad.2

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie seketarza obrad.
2. Przyjgcie porz4dku obrad.
3. PrzyiEcie protokol6w z poprzednich sesji.
4. Zapytania i interpelacje radnych.
5. Sprawozdanie z dzialalnoSci Burmistrza migdzy sesjami.
6. Informacja o realizacji uchwal podjgtych na sesji Rady Miejskiej w Jqdrzejowie

w dniu 28 czerwca 2013 roku.
7. Uchwala w sprawie zmian w budzecie miasta i gminy na 2013 rok.
8. Uchwala w sprawie zmiany uchwaly w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej

Miasta i Gminy Jgdrzej6w na lata2013-2023.
9. Uchwala w sprawie zaci4gniQcia kredytu konsolidacyjnego na spiatg wczeSniej

zaciqgniEtych kredyt6w i wykup wyemitowanych obligacji.
10. Uchwala w sprawie wprowadzenia zmian w Statucie Gminy Jgdrzej6w.
11. Uchwala w sprawie ogloszenia jednolitego tekstu Statutu Skladowiska Odpad6w

Komunalnych w Potoku Malym.
12. Uchwala w sprawie ogloszenia jednolitego tekstu uchwaly w sprawie ustalenia

regulaminu porzqdkowego Skladowiska Odpad6w Komunalnych w Potoku Malym.
13. Uchwala w sprawie ogloszenia jednolitego tekstu uchwaly w sprawie utworzenia

jednostki organizacyjnej gminy Jgdrzej6w o nazwie ,,Skladowisko Odpad6w
Komunalnycl.t".

14. Uchwala w sprawie zaopiniowania projektu uchwaly Sejmiku Wojew6dztwa
SwiEtokrzyskiego dotyczEcej wyznaczenia granicy Woszczowsko - Jgdrzejowskiego
Obszaru Ckonionego Krajobrazu.
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15. Uchwala w sprawie wprowadzenia zmian do ,,Wieloletniego programu
gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Jqdrzej6w nalata201,2 - 2016" .

16. Uchwala w sprawie wniesienia Srodk6w finansowych do Sp6lki ,,Wodoci4gi
Jgdrzejowskie" Sp6lka z ograniczon4 odpowiedzialnoSciq.

17. Uchwala w sprawie niewyraZenia zgody na podzial solectwa Ksiq2e - Skroni6w
na dwa odrgbne solectwa.

18. Uchwala w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi JEdrzejowskiemu
na organizacjg Do2ynek Powiatowych Wodzislaw 2013.

19. Uchwala w sprawie wyraZenia zgody na zawarcie kolejnych um6w najmu.
20. Odpowiedzi na interpelacj e.
21. Sprawy r62ne.
22. Zamknigcie obrad.

Burmistrz M. Piszczek zglosil autopoprawkg do porz4dku obrad o nastgpuj4cej treSci
pkt 1 8 tj. uchwala w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi JEdrzejowskremu
na organizacjp DoZynek Powiatowych Wodzislaw 2013 zamienii, jako pkt 7 porzqdku obrad.

Przewodnicz4cy Rady poddal pod glosowanie porzEdek obrad XXXIX sesji Rady
Miejskiej z uwzglEdnionq autopoprawkq.

W glosowaniu wziglo udzial 20 radnych.
Za porzqdkiem obrad - 20 radnych
Przeciw - 0 radnych
Wstrzymalo sig - 0 radnych
Rada Miejska przyj gla XXXIX porz4dek obrad.
Porzqdek obrad:

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. Przyjgcie porz4dku obrad.
3. Prryjgcie protokokiw z poprzednich sesji.
4. Zapytania i interpelacje radnych.
5. Sprawozdanie z dzialalnoSci Burmistrza migdzy sesjami.
6. Informacja o realizacji uchwal podjgtych na sesji Rady Miejskiej w Jpdrzejowie

w dniu 28 czerwc 2013 roku.
7. Uchwala w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Jgdrzejowskiemu

na organizacjg Doirynek Powiatowych Wodzislaw 2013.
8. Uchwala w sprawie zmian w budZecie miasta i gminy na 2013 rok.
9. Uchwala w sprawie zmiany uchwaly w sprawie Wieloletniej Prognory

Finansowej Miasta i Gminy Jpdrzej6w na lata 2013-2023.
10. Uchwala w sprawie zaci4gnigcia kredytu konsolidacyjnego na splatg wczeSniej

zaci4gnigtych kredyt6w i wykup wyemitowanych obligacji.
11. Uchwala w sprawie wprowadzenia zmian w Statucie Gminy Jgdrzej6w.
12, Uchwala w sprawie ogloszenia jednolitego tekstu Statutu Skladowiska Odpad6w

Komunalnych w Potoku Ma$m.
13. Uchwala w sprawie ogloszenia jednolitego tekstu uchwaly w sprawie ustalenia

regulaminu porz4dkowego Skladowiska Odpad6w Komunalnych w Potoku
Malym.

14. Uchwala w sprawie ogloszenia jednolitego tekstu uchwaly w sprawie utworzenia
jednostki organizacyjnej gminy Jpdrzej6w o nazwie ,,Skladowisko Odpad6w
Komunalnych".

15. Uchwala w sprawie zaopiniowania projektu uchwaly Sejmiku Wojew6dztwa
Swiptokrzyskiego dotyczqcej wyznaczenia granicy Wloszczowsko
Jgdrzejowskiego Obszaru Chronionego Krajobrazu.



16. Uchwala w sprawie wprowadzenia zmian do ,,Wieloletniego programu
gospodarowania mieszkaniowTm zasobem Gminy Jgdrzej6w na lata 2012 -
2016".

17. Uchwala w sprawie wniesienia Srodkt6w finansorrych do Sp6lki ,,Wodociqgi
Jgdrzejowskie" Sprilka z ograniczonq odpowiedzialnoSciq.

18. Uchwala w sprawie niewyraZenia zgody na podzial solectwa Ksi42e - Skronit6w
na dwa odrgbne solectwa.

19. Uchwala w sprawie wyraZenia zgody na zawarcie kolejnych um6w najmu.
20. Odpowiedzi na interpelacje.
21. Sprawy rt62ne.
22. Zamknigcie obrad.

Ad.3
Uwag nie zgloszono. Protok6l z XXXVII sesji Rady Miejskiej zostal przyjety.
Ad.4

1. Radna M. Baraiska zwr6cila sig w imieniu mieszkaric6w wsi Brynica Sucha
o wyremontowanie odcinka drogi od Skroniowa do wsi gl6wnej.

2. Radna M. Barariska zwr6cila sig z proSbq o wymalowanie korytarza i wymianE
kzeselek znajduj4cych sig w budynku UrzEdu Stanu Cy"wilnego.

3. Radna J. Szreniawa ponowila interpelacjg dotyczqc4 zastoin wody w ulicy Murawiec.
Radna otrzymala w tej sprawie dwa pisma od burmistrza informuj4ce, iz do konca
sierpnia a w drugim do 6 wrzeSnia w ulica zostanie \\Tremontowana. Radna
zwrdcila sip z pro6b4 o j ej remont.

4. Radna J. Szreniawa poinformowala o prowadzonej w ulicy Murawiec inwestycji przez
zaklad wodoci4gowy. Po zakofuczeni;.t inwestycji pozostawiono dziurE, kt6ra
na interwencjg Pani radnej zostala zasypana Zwirem. To w ocenie radnej nie
rozwi4zalo problemu.

5. Radna J. Szreniawa poinformowala, i2 mieszkaricy ulicy Partyzant6w, Dgbowej
i Topoiowej pismem z dnia 13 kwietnia 2001 roku zwr6cili sip do burmistrza
w sprawie uciqzliwego halasu pojazd6w samochodowych poruszaj4cych siE w pobli2u
przejazdu kolejowego. Radna J. Szreniawa zwt6cila uwagQ na fakt, i2 mimo nowo
otwartej obwodnicy w dalszym ci4gu ruch jest uciq2liwy dla mieszkafrc6w.

6. Radny Z. Adamczyk zwr6cil siq z proSb4 w imieniu mieszkaric6w Rak6wka i Jasionny
o utwardzenie kamienieniem drogi gminnej (obok lasu), po kt6rej odbywa sig dow6z
dzieci do szkoly w Jasionnie. Radny poinformowal, iz zostalo 8 tys. zlotych
po przetargu na drogp w Rak6wku i prosi o przeznaczenie tej kwoty na utwardzenie
drogi gminnej Rak6wek - Jasionna. Ponadto radny zapytal czy burmistrz przewiduje
zwipkszenie Srodk6w na remonty bieh4ce z oszczEdnoSci poprzetargowych. JesteSmy
po przetargach duzych inwestycjach, mo2e te Srodki udaloby sig przeznaczyi na ten
cel - powiedzial radny.

7. Radny A. Czajor zwr6cil sig do burmistrza o wyst4pienie do zarz4dcy ulicy
Malogoskiej celem usunigcia usterek tj. zapadniptych studzienek.

8. Radny A. Czajor zwr6cil siE o poprawienie chodnika po stronie wschodniej uiicy
Putyzant6w.

9. Radny A. Czalor zwr6cil sig o ustawienie dodatkowych koszy na Smieci
na terenie miasta.

10. Radny A. Czajor zapylal o mo2liwoS6 usuniQcia stopnia przed budynkiem biblioteki
miejskiej, gdyZ mial ze strony mieszkaic6w tak4 interwencjE.

11. Radny A. Czajor zwr6cil siE do radnej J. Szreniawy wyja6niaj4c, i2 w dniu 27 sierpnia
bieZ4cego roku na posiedzeniu Komisji Gospodarki Komunalnej i Porz4dku
Publicznego sprawa, o kt6rej radna wspominala zostala om6wiona.



12. Radny K. Michalski zapl1',atr czy budynek, w kt6rym mieSci sig przedszkole, biblioteka
i sala gimnastyczna w Lysakowie bpdzie zmodemizowany.

13. Radny G. KuSmierz zwr6cil siE do Burmistrza o zalatanie dziur w nawierzchniach
dr6g w szczeg6lno6ci asfaltowych. Drogi o nawierzchniach asfaltowych, o kt6rych
m6wil radny na ostatniej sesji zostaly wyremontowane za wyjqtkiem drogi
Skroni6w - Brynica. Radny pytal pracownik6w wydzialu inwestycji, dlaczego nie
zostala naprawiona droga Skroni6w - Brynica, kt6rej nawierzchnia ma bardzo du2e
dziury. Radny uzyskal informujg, 2e braklo Srodk6w na remont drogi, zejak sig znajd4
pieniqdze to droga zostanie wyremontowana. Radny zwr6cil uwagQ na pogarszajqcy
sip stan nawierzchni tej drogi. Dla radnego nie zrozumiale jest,Ze zabraklo okolo
400 zl na zalatarie dziur w drodze Skoni6w - Brynica, o co prosz4 od dluZszego
czasu mieszkaricy Brynicy, natomiast jak wynika z dokument6w bezproblemowo
gmina wydatkowala kwotg 115.000 zl na zakup grunt6w, kt6ie zostane przeznaazone
na cele inwestycyjne. Radny zapylal, kiedy wreszcie zostan4 usunipte dziury w drodze
prowadz4cej od Skroniowa do Brynicy, aby moZna bylo z niej korzysta6 w normalny
spos6b.

14. Radny G. KuSmierz poinformowal, i2 do mieszkaric6w naszej gminy dotarla
informacja, 2e fllma odbieraj4ca Smieci ju2 podpisatra umowQ z nasz4 gmin4.
Wypowiadal sig burmistrz do prasy jak i na sesji, 2e ceny za Smieci zostan4 obniZone,
je2eli firma podpisze umowE i mieszkaricy wplac4 pierwsz4 ratg oplaty za Smieci.
Oba warunki zostaly spelnione, a z prasy mo2na sig dowiedziei, ze 75 %o
mieszkaric6w wplacilo pierwsz4 ratg. S4 to podstawy do obni2enia oplat, o co
najmniej 50%. Jak wiadomo gmina nie moZe zarabial na Smieciach. W zwiq.zku
z powyzszym nasuwa sig pytanie, dlaczego burmistrz zwleka z przygotowaniem
uchwaly o obnizce ceny za Smieci. Kiedy oplata za Smieci zostanie obni2ona. Radny
podkredlil, 2e takie dzialania burmistrza powodujq obniZenie autorytetu calej rady.

15. Radny G. Ku6mierz zaplial czy do naszej gminy wplyn4l wniosek firmy
zainteresowanej lokalizacj4 elektrowni wiatrowych na terenie solectwa tr-ysak6w
w sprawie opracowania planu miejscowego uwzglgdniajqcego mo2liwoSi realizacji
wlw zarrierzenia. Radny zapytat czy jakakolwiek firma prowadzi z burmistrzem
rozmowy na temat moZliwoSci lokalizacji elektrowni wiatrowych na terenie solectwa
tr-ysak6w. Pltanie radnego podyktowane jest tym, 2e pojawili sip ludzie
zainteresowani wydzierZawieniem od rolnik6w grunt6w pod lokalizacjE elektrowni
wiatrowych.

16. Radny R. kuk zwr6cil uwagp na potrzeby oznakowania przejS6 w pobliZu plac6wek
szkolnych (odnowienie pas6w).

17. Radny T. Kot poruszyl sprawQ wywozu odpad6w komunalnych i poinformowal,
2e mieszkaricy oczekujq obni2ki stawki za wyw6z Smieci.

18. Radny T. Kot poraz kolejny zasygnalizowal sprawg polamanych drzew w ci4gu alei
lipowej w miejscowo3ci _Mnich6w. Radny zapytal czy gmina odwolywala sig
od decyzji Ministerstwa Srodowiska. Aleja utracila charakter zaby'tkowy, s4 tam
uszkodzone drzewa zwisaj4ce nad poboczem ulicy. Radny zwr6cil sig do burmishza,
aby zwr6cil sig do Konserwatora Zabytk6w o wykreSlenie alei z rejestru zabl'tk6w.

Ad.5
Uwag nie wniesiono.
Ad.6
Uwag nie wniesiono.
Ad.7
Wiceprzewodniczqcy Rady W. Kgdra odczl.tal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwas nie wniesiono.
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Wiceprzewodniczqca Rady M. Barafrska odczytala projekt uchwaly.
W glosowaniu wziglo udzial 20 radnych.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie udzielenia pomocy
finansowej Powiatowi Jpdrzejowskiemu na organizacjg Doiynek Powiatowych
Wodzislaw 2013 nastgpuj4cq iloSciq glos6w:

/Uchwala nr XXXIV362/13 w zal4czeniu do protokolu/.
Ad.8

Burmistrz zglosil autopoprawkg do projektu uchwaly: ,,W dziale 010 rozdzial01095 $
4300 zmniejszenie wydatk6w o kwotg 1 tys. zl i przeniesienie na $2710. Zmiana ta wi@e sig
z udzielonym dofinansowaniem przez Gming Jgdrzej6w na organizacjg doZynek
powiatowych Wodzislaw 201 3".
Wiceprzewodniczqcy Rady W. Kgdra odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.

Radny S. Stradomski z^pylal o zmianE w bud2ecie dotyczqc4 zakupu grunt6w pod
przyszle tereny inwestycyjne w poludniowej czgSci miasta Jgdrzejowa.
Burmistrz wyja6nit, i2 dotyczy to grunt6w przeznaczonych pod pasy drogowe.

Radny G. Ku5mierz zapytal czy kwota 1 15 tys. z\ byla zabezpieczona w bud2ecie.
Burmistrz wl'jaSnil, i2 sq to wydatki inwestycyjne, kt6re zostaly wygospodarowane, dlatego
s4 proponowane zmiany w budzecie. 54to calkiem nowe pozycje, kt6re naleZy wprowadzid
do budzetu. Srodki te moZna przeznaczyi na wydatki okre3lone zgodnie z przepisami.
Srodk6w tych ni e molna przeznaczy( nabiezqce remonty dr6g - powiedzial burmistrz.

Radny S. Hatys zapl.tal czy Srodki z Wojew6dzkiego Funduszu Ochrony Srodowiska
i Gospodarki Wodnej moZna przeznaczyd na odbi6r eternitu zalegaj4cego po nawalnicy.
Taka sytuacja ma miejsce w Ksiq2e - Skoniowie - powiedziat radny.

Naczelnik Wydzialu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami W. Abramowicz odpowiedzial,
i2 do kofca roku bpd4 podejmowane dzialania zmierzajqce do calkowitego usunigcia
skutk6w zeszlorocznej nawalnicy. Naczelnik dodal, iz postara sig rozwi4za6 sprawq,
ale nie obiecuje gdyZ to sq calkiem inne 6rodki.

Burmistrz przypomnial sltuacje, jaka miala miejsce w zeszlym roku i dotyczyla
Ksiq2e * Skroniowa podkreSlajqc, izbyl to trudny okres dla tej miejscowo5ci. W6wczas nie
zgloszono nam takiej interwencji.

Radny G. KuSmierz poinformowal, iz podobna s)tuacja jest w Skroniowie gdzie w
pobli2u tor6w kolej owych r6wnie 2 zalega etemit.
Burmistrz zadeklarowal sprawdzenie tej informacji.

Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Barafska odczytala projekt uchwaly.
W glosowaniu wziglo tdzial2l radnych.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie zmian w budiecie
miasta i grniny na 2013 rok nastgpujqc4 ilo3ci4 glos6w:

Za
Przeciw
Wstrrymalo sig

Za
Przeciw
Wstrzymalo sig

20 glosriw
0 glos6w
0 glos6w

- 20 glos6w
- 0 glos6w
- 0 glos6w

/Uchwala nr XXXIX/363/13 w zal4czeniu do protokolu/.
Ad.9

Burmistrz zglosil autopoprawki do projektu uchwaly. Pierwsza autopoprawka dotyczy
udzielonej dotacj i dla powiatu na organizacje doZynek, druga autopoprawka dotyczy okesu
splaty kredytu konsoiidacyjnego tj. 201 6-2023.
Wiceprzewodnicz4cy Rady W. Kgdra odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
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Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Baraiska odczy.tala projekt uchwaly.
W glosowaniu wziglo udzial 20 radnych.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie zmiany uchwaly
w sprawie Wieloletniej Prognory Finansowej Miasta i Gminy Jgdrzejriw na lata 2013-
2023 nastgpujqcq ilo6ci4 glos6w:

Wstrrymalo sip 0 glosriw
/Uchwala nr XXXIX/364/13 w zal4czeniu do protokolu/.
Ad.10
Bumistrz zglosil autopoprawkg o nastgpujqcym brzmieniu: ,, $2 pkt 2 otrzymuje brzmienie
caikowita splata kredlu nast4pi w latach2016-2023".
Wiceprzewodniczqcy Rady W. Kqdra odcztrtal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Barairska odczytala projekt uchwaly.
W glosowaniu wziplo udzial20 radnych.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwal€ w sprawie zaci4gnipcia kredytu
konsolidacyjnego na splatg wcze5niej zaci4gnigtych kredyt6w i wykup wyemitowanych
obligacji nastgpuj4c4 iloSci4 glos6w:

Za
Przeciw

Za
Przeciw

Za
Przeciw

- 20 glostfw
- 0 glos6w

- 19 glos6w
- 0 glos6w

- 19 glos6w
- 0 glostfw

Wstrzvmalo sie I glos
fuchwala nr XXXIV365/13 w zal4czeniu do protokolu/.
Ad.11
Wiceprzewodnicz4cy Rady W. KEdra odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Barafska od czyt a projekt uchwaly.
W glosowaniu wziglo udzial 19 radnych.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie wprowadzenia zmian
w Statucie Gminy Jgdrzejriw nastgpuj4c4 iloSci4 glos6w:

Wstrzymalo sig 0 glostiw
/[Jchwala nr XXXIX/366/13 w zal4czeniu do protokolu/,
Ad.12
Wiceprzewodnicz4cy Rady W. Kgdra odczytal uzasadnienie do proj ektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Barariska odczl.taia projekt uchwaly.
W glosowaniu wziElo Lrdzial20 radnych.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie ogloszenia
tekstu Statutu Skladowiska Odpad6w Komunalnych w Potoku Malym
ilo6ci4 glos6w:
Za 20 glos6w
Przeciw - 0 glos6w
Wstrzymalo sig 0 glos6w
/Uchwala nr XXXIX367/13 w zalqczeniu do protokolu/.
Ad.13
Wiceprzewodniczecy Rady W. Kgdra odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwas nie zsloszono.

jednolitego
nastgpujqcq



Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Baraiska odczytala projekt uchwaly.
W glosowaniu wziglo udzial 20 radnych.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie ogloszenia jednolitego
tekstu uchwaly w sprawie ustalenia regulaminu porzqdkowego Skladowiska Odpad6w
Komunalnych w Potoku Malym nastgpuj4c4 iloSciq glosr6w:

/Uchwala nr XXXIV368/13 w zal4czeniu do protokolu/.
Ad.14
Wiceprzewodnicz4cy Rady W. Kgdra odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodniczqca Rady M. Barariska odczytala projekt uchwaly.
W glosowaniu wziqto :udziat 20 radnych.

Rada Miejska w Jpdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie ogloszenia jednolitego
tekstu uchwaly w sprawie utworzenia jednostki organizaryjnej gminy Jgdrzejriw
o nazwie ,,Skladowisko Odpad6w Komunalnych" nastgpuj4c4 iloSci4 glosr6w:

Za
Przeciw
Wstrrymalo sig

Za
Przeciw
Wstrzymalo sig

- 20 glostfw
- 0 glos6w
- 0 glos6w

- 20 glos6w
- 0 glos6w
- 0 glos6w

/Uchwala nr XXXIV369/13 w zal4czeniu do protokolu/.
Ad.l5

Burmistrz zglosil autopoprawke,,w $1 wpisa6 slowo negatywnie. Zwiqzku z tym $1
otrzymuje nastppuj4ce brzmienie: Opiniuje sig negatywnie proj ekt uchwaly Sejmiku
Wojew6dztwa SwiEtokrzyskiego w sprawie wyznaczenia granicy Wloszczowsko -
JEdrzejowskiego Obszaru Chronionego Krajobrazu".
Wiceprzewodnicz4cy Rady W. Kgdra odczl.tal uzasadnienie do projektu uchwaly.

Wedlug radnego G. KuSmierza jest to sluszna decyzja. Radny po rozmowach
z pracownikiem marszalka utwierdzil sig w przekonaniu, 2e forma ochrony krajobrazu
jest jedn4 z najslabszych form, majqc na uwadze farmy wiatrowe. Radny przekazal
informacjE dotyczqcq ewentualnej lokalizacji farm wiatrowych w miejscowodci Potok
Wielki - Skoni6w. Inwestor przygotowal raport, w kt6rym napisal, 2e w okoiicy jednego
z wiatrak6w znajduje sig las p6lhektarowy. Z vvytycznych wynika, 2e w odlegloSci mniejszej
ni2 200 metr6w od zadrzewienia o powierzchni wigkszej ni2 10 ar6w nie mo2e znajdowad sig
wiatrak. Wedlug Generalnego Dyrektora Ochrony Srodowiska nie ma tam lasu i podj4l
pozytywnq decyzjE. Radny poinformowal o zlo2onym odwolaniu od decyzji.

Radny S. Stradomski zwr6cil siE do burmistrza o szczeg6towe om6wienie uchwaly.
Burmistrz poinformowal, iz s4to tylko okreSlone formy ochrony przyrody. W uchwale

wpisane s4 tylko te formy, kt6re obowiqzuj4 na terenie Woszczowsko - Jgdrzejowskim.
W $ 4 niniejszej uchwaly wymienione s4 szczeg6lowo zakazy niszczenia Srodowisk
naturalnych. W tej uchwale nie mo2e by6 okedlony zakaz budowy wiatrak6w. Chodzi tu
w szczeg6lno5ci, aby nie niszczyd las6w, zwierzqcych legowisk, likwidowai zbiomik6w
wodnych. Natomiast pkl2 wylicza sltuacje, w kt6rych nie stosuje sig zakaz6w okreSlonych
w $4. Burmistrz dodal, i2 nie widzi zwiqzku uchwaly Sejmiku Wojew6dztwa
SwiEtokrzyskiego z farmami wiatrowymi. Burmistrz przypomnial, iZ tylko Prz4slaw,
Prz4slaw Maty jest wskazany w studium, jako potencjalny obszar, na kt6rym mog4 by6
ustawione wiatraki. Poza tym caly obszar wylqczony jest ze studium. Prowadzenie inwestycji
wymaga zmiany studium uwarunkowari zagospodarowania przestrzennego - powiedzial
burmistrz.
Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Barariska odczytala projekt uchwaly.
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W glosowaniu wziglo udzial 20 radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie zaopiniowania projektu

uchwaly Sejmiku Wojewtidztwa Swigtokrzyskiego dotyczqcej wyznaczenia granicy
Wloszczowsko - Jgdrzejowskiego Obszaru Chronionego Krajobrazu nastgpujecA
iloSci4 glosriw:
Za - 19 glos6w
Przeciw - 0 glostiw
Wstrrymalo sip - l glos
/Uchwala nr XXXIX/370/13 w zalqczeniu do protokolu/.

Przewodniczqcy Rady oglosil l5minutowq przerwq w obradach.
Ad. l6
Wiceprzewodnicz4cy Rady W. KEdra odczyal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Barariska odczytala projekt uchwaly.
W glosowaniu wziElo ludzial20 radnych.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzipla uchwalg w sprawie wprowadzenia zmian
do,,Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy
Jgdzej6w na lata 2012 - 2016" nastgpuj4c4 ilo6ciq glos6w:
Za - 20 glos6w
Przeciw - 0 glos6w
Wstrzymalo sig - 0 glos6w
/Uchwala nr XXXI)V371/13 w zal4czeniu do protokolu/.
Ad.17

Burmistrz zglosil autopoprawkg do proj ektu uchwaly,, $2 otrzymuje brzmienie kwota
80 tys. zl wymieniona w $1 pkt I platna bgdzie do 31 puldzienika20l3r".
Wiceprzewodniczqcy Rady W. Kqdra odczl.tal uzasadnienie do proj ektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Barariska odczytala projekt uchwaly.
W glosowaniu wziElo udzial 20 radnych.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie wniesienia Srodk6w
finansowych do Sp6lki ,,Wodociqgi Jgdnejowskie" Sp6lka z ograniczon4
odpowiedzialnoSci4 nastgpuj4cq iloSciq glos6w:
Za - 20 glos6w
Przeciw - 0 glos6w
Wstrzymalo sip - 0 glos6w
/Uchwala nr XXXlXl372l13 w zalqczeniu do protokolu/.
Ad.18
Po sugestiach Przewodnicz4cego Rady Miejskiej, Burmistrz M. Piszczek zglosil
autopoprawkE do projektu uchwaly: ,, $ 1 otrzymuje brzmienie nie Wraza siE zgody
na podzial solectwa Ksi4zE - Skroni6w i utworzenia dw6ch odrpbnych solectw
o nazwach: Ksi429 - Skroni6w Dolny i Ksiq2e - Skoni6w".
Wiceprzewodnicz4cy Rady W. Kgdra odczl'tal uzasadnienie do proj ektu uchwaly.

Radny G. Ku5mierz zabral glos m6wiqc, i2 tczestniczyl w konsultacjach, podczas
kt6rych zostalo skierowane p).tanie do burmistrza o koszty, jakie ponioslaby gmina
w zwi4zku z podzialem solectwa. Radny poinformowal, iz nie zostala udzielona odpowied2
na postawione p1.tanie. Na ostatniej sesji uczestnik obrad zwr6cil siq do burmistrza
z wnioskiem w tej sprawie. Radny zapytal rcwnieZ o ewentualn4 budowE drogi Ksi4ze -
Skroni6w.



Burmistrz nyjaSnil, i2 Iema| drogi jest dyskutowany od dawna. Gmina kontynuowala
pracp od przejazdu pod torami kolejowymi. Burmistrz dodat, 2e w tym celu gmina
odkupila grunty od PKP. W tegorocznym budZecie zaplanowane zostaly Srodki na budowE
dalszego odcinka tej drogi. Burmistrz ustosunkowal siQ r6wnie2 do pytania
w sprawie wysoko6ci koszt6w, jakie gmina ponioslaby dokonuj4c podzialu solectwa.
Poinformowal, iZ nie przypomina sobie, aby na sesji Rady Miejskiej zostal skierowany
wniosek o takiej treSci.
Jeden z uczestnik6w obecnych na sesji zabral glos m6wiqc, iz to on zadal to p1'tanie.

Burmistrz przypomnial jak wygl4da proceder zglaszania wniosk6w podczas obrad sesji
Rady Miejskiej.

Wedlug radnego J. ZiEbiriskiego brak zainteresowania ze strony samych mieszkaric6w
(19 os6b obecnych na zebraniu na 266 os6b upiawnionych) podzialem miejscowoSci
wskazuje na element politycznych rozgrywek. Podzial miejscowo5ci nie spowoduje
zwipkszenia 6rodk6w funduszu soleckiego, wigc w ocenie radnego jest okreSlona grupa os6b,
kt6ra ma swoje polityczne interesy. Wedlug radnego jest to sygnal dla burmistrza, aby starai
sig rozwi4zywai problemy, z kt6rlmi borykaj4 siE mieszkaicy tej miejscowoSci. W opinii
radnego podzial miejscowoSci nie spowoduje Zadnej zmiany.

Radny A. Czajor zabtal glos m6wi4c, iz sprawa omawiana byla na komisjach Rady
Miejskiej. W ocenie radnego podzial administracyjny nie rozwiqZe problemu. Radny
rozmawial z mieszkaricami tej miejscowoSci i wigkszoSd z nich jest przeciwna podzialowi.
Radny nie widzi racjonalnego powodu, aby dokonad tego podzialu. Rada zajmuje sig
problemami calej gminy.

Radny G. KuSmierz zwr6cil sip do burmistrza, aby ten przychylil sig jednak do proSby
mieszkaric6w w sprawie podzialu miejscowoSci.

Radny S. Hatys przypomnial, i2 wniosek w sprawie podzialu podpisalo
51 mieszkaric6w Ksi4zp -Skroniowa Dolnego a w zebraniu uczestniczylo tylko 19 os6b,
w tym 10 glosowalo za podzialem a 9 przeciw. Z tego wynika, iz pozostali mieszkaricy
wycofali sig. Radny poinformowal, i2 nie bgdzie bral udzialu w glosowaniu gdyZ
jakakolwiek decyzje podjglaby Rada bEdzie ona zta dla mieszkafc6w. Radny S. Hatys
ustosunkowal sig r6wnie2 do sprawy poruszonej przez radnego G. Ku6mierza odnoSnie
przejEtych grunt6w od PKP i budowy drogi. Radny przypomnial, iz wlaSnie w t)ryn celu
zostaly przejgte grunty, aby wybudowai drogE l4cz4cq dwa Ksi42p - Skroniowa.
Wiceprzewodniczqca Rady M. Barariska odczytala projekt uchwaly.
W glosowaniu wzigto udziaL 19 radnych.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie niewyra2enia zgody
na podzial solectwa Ksiq2g - Skroni6w na dwa odrgbne solectwa nastppujqc4 iloSci4
glos6w:
Za
Przeciw
Wstrrymalo sip

- 17 glos6w
- l glos
- I glos

/Uchwala nr XXXDV373/13 w zal4czeniu do protokolu/.

Przewodniczqcy Rady ogtosit l0 minutowq przerwq w obradach.

Ad.l9
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej P. Blaszkiewicz odczylal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Baranska odczytala projekt uchwaly.
W glosowaniu wziglo udzial 18 radnych.
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Rada Miejska w Jgdrzejowie powzipla uchwalg w. sprawie wyraienia zgody na
zawarcie kolejnych um6w najmu nastgpuj4cq ilo5ci4 glos6w:
Za
Przeciw

- 18 glos6w
- 0 glos6w

Wstrzvmalo sie 0 glosrlw
/Uchwala nr XXX[X/3T 4/13 w zal4czeniu do protokolu/.
Ad.20

1. Burmistrz M. Piszczek przyjql do wiadomoSci zg)oszone interpelacje przez radnq
M. Barariskq i poinformowal, iZ rozwet;2y poruszone sprawy.

2. Burmistrz M. Piszczek poinformowal, i2 sprawa ulicy Murawiec byla wyja5niona
na posiedzeniu Komisji Gospodarki Komunalnej i Porz4dku Publicznego, kt6rej
czlonkiem jest radna J. Szreniawa. Zgodnie z prowadzon4 korespondencj4
z wykonawcq w dniu 13 czerwca bieZ4cego roku odbyl sig przeglqd gwarancyjny,
podczas kt6rego uzgodniono, ze zostanie dodatkowo wycipty ciek
przykrawgZnikowy odprowadzaj4cy wodg z zastoiny znajdujqcej siE przy
targowicy. Wstgpny termin realizacji to koniec sierpnia b.r. Burmistrz
poinformowal, i2 na proSbE wykonawcy termin zostal wydluZony do 15 wrzeSnia
bieZ4cego roku z racji wzmoZonych prac prowadzonych przez firmp.

3. Burmistrz M. Piszczek wyja3nil, iz zaklad wodoci4g6w nie wykonywal Zadnych
prac w ulicy Murawiec, byly tam prowadzone prace remontowe na przylqczn,
na zlecenie osoby prywatnej.

4. Bumistrz M. Piszczek przypomnial, i2 na jednej z sesji radna J. Szreniawa
dziEkowala za wykonany remont przejazdu kolejowego Ciuchci Express Ponidzie.
Gmina JEdrzej6w jest jednym z jej udzialowc6w i dlatego wsparla remont tego
przejazdtt. Burmistrz M. Piszczek dodal, iz budowa p6lnocnej obwodnicy nie
spowodowala calkowitej likwidacji ruchu hanspoflu cigZkiego. Powodem tego jest
min. wiatol na wschodniej obwodnicy lub skracanie sobie trasy przez kierowc6w.
W zwi4Tku z powyZszym odbylo siq spotkanie w Starostwie Powiatowym
w sprawie zmiany organizacji ruchu drogowego. Nale2y wzi4i pod uwagg fakt, 2e
zmiany te bpdE dolyczyly zar6wno transportu zewnQtrznego jak i wewnptrznego.
Zmiany Ie bpd4 mialy charakter tymczasowy i dotyczq wiaduktu nad ulic4 1 1
Listopada i ograniczenia wysokoSci poruszajqcych siq pojazd6w oraz
przepustu pod ulic4 Krzywej przy skrzy2owaniu z ulicq Kiliriskiego. Burmistrz
podkreSlil, i2 nie jest moZliwe calkowite wyeliminowanie cigZkiego transportu z
miasta z uwagi a rodzime firmy dzialajqce w tej branzy. Najwigksz4 bol4czk4
mieszkaric6w jest tranzlt, kt6ry powinien odbywai sig drogami na obrzeiach
miasta .

5. Burmistrz M. Piszczek poinformowal, iz problem tkwi w tym, iz dow6z dzieci
do szkoly w Jasionnej odbywa sig po gruncie prywatnym, drogq nieprzygotowan4
i nie spelniaj4c4 parametr6w drogi. Jest to droga piaszczysta, koszt budowy nowej
drogi jest bafizo duiry. Najlepszym rozwiqzaniem byloby przejgcie grunt6w
od mieszkaric6w, ale z ich strony brak takiej woli. Na chwilg obecnq gmina
nie moZne inwestowai na nie swoim gruncie. Jest to r6wnie2 kwestia finans6w.

6. Burmistrz M. Piszczek poinformowal, i2 zostanie wystosowane pismo
do zanqdcy ulicy Malogoskiej w sprawie zapadnigtych studzienek.

7. Burmistrz M. Piszczek poinformowal, i2 w sprawie ulicy Partyzant6 w, Zaldad
Uslug Komunalnych sprawdzi studzienki.

8. Burmistrz M. Piszczek poinformowal, i2 w dalszym ci4gu istnieje proceder
nyrzucania Smieci do miejskich koszy. Tego typu interwencj e zglasza r6wnie2
sp6ldzielnia mieszkaniowa. Burmistrz zapewnil, i2 dodatkowe kosze bEdq
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ustawiane. Burmistrz odni6sl sig r6wnie2 do stawek za segregacjE odpad6w
komunalnych, jakie oboviqzujq w naszej gminie. Burmistrz podkredlil, i2 ceny,
jakie obowi4Tuj4 w naszej gminie sq jedne z ni2szych na szczeblu wojew6dzkim.
Wedlug Regionalnej Dyrekcj i Ochrony Srodowiska realna cena to 8 zl. Stawka
w naszej gminie to 5, 5 zN i bpdzie jeszcze obniZona. Ponadto poinformowal, i2
od dzisiaj w urzgdzie moZna odbierai bezplatne worki na Smieci.

9. Burmistrz M. Piszczek poinformowal, iZ interwencja dolyczqca rozebrania stopnia
przed wej5ciem do biblioteki jest zgloszona zblt po2no. Pr6g zostal wylany
betonem i jego likwidacja generowalaby dodatkowe koszty.

10. Burmistrz M. Piszczek poinformowal, i2 jest perspektywa pozyskiwania nowych
Srodk6w na termomodemizacjq kolejnych obiekt6w. Na komisji rewizyjnej
rozmawialiSmy na temat ewentualnej daty'uruchoniienia tych Srodk6w. Z zaloZeit
wynika jednak, iZ w pierwszym roku programy bEd4 dopiero wdraZane,
a w kolejnych latach bgdzie mo2na wydatkowai Srodki. Burmistrz zapewnil,
iz jest otwarty na skladanie kolejnych wniosk6w i termomodemizacjE kolejnych
obiekt6w gdyz daje to ogromne oszczgdno6ci na energii.

11. Burmistrz M. Piszczek poinformowal, iz do gminy nie wplyn4l Zaden wniosek
w sprawie budowy nowych farm wiatrowych w miejscowodci tr-ysak6w.

12. Burmistrz M. Piszczek poinformowal, Ze je3li bEdq wolne Srodki to przeznaczy
je na bieZqce remonty dr6g.

13. Burmistrz M. Piszczek poinformowal, i2 w sierpniu zostala podpisana umowa
na odbi6r odpad6w. Sci4galno3i jest na poziomie 73%o. W ocenie burmistrza,
aby m6c obniZyd ceng ftzeba rczviryai m.in. kwestig inkasa i wkalkulowa6
go w koszty. UchwalE takq zaproponuje na sesji wrzeSniowej. Burmistrz zapewnil,
i2 nie wycofuje siE z deklaracji obnizenia koszt6w za zbr6rkE Smieci. Burmistrz
poprosil o czas do pat2dziemika, by m6gl uwzglgdnii wszystkie koszty, dotyczqce
inkasa, punktu selektywnej zbi6rki odpad6w i inne. Wtedy zostanie przygotowania
odpowiedzialna uchwala, kt6ra nie bEdzie skutkowala w przyszloSci konieczno3ciq
zwigkszania tej oplaty. Naczelnik W. Abramowicz poinformowal,
iz zmiana stawki bgdzie siE wiqzala z obowiqzkiem zloZenia przez mieszkaic6w
norrych deklaracji.

14. Naczelnik W. Abramowicz poinformowal, i2 rzeczoznawca z Krakowa wydal
negatywne opinig odnodnie wycinki drzew w ci4gu alei lipowej. Na dzieri
dzisiejszy nie jest mo2liwe usunigcie tych drzew. W sprawie zwisaj4cych galgzi
naleZy interwencjp zglosii do wydzialu inwestycji i utrzymania infrastruktury
technicznej. Burmistrz dodat, i2 w tej kwestii udzieli wyczerpuj4cej odpowiedzi
w tej sprawie.

Ad.21
Burmistrz M. Piszczek zaprosrtr wszystkich radnych do wzigcia udzialu

w uroczysto$ciach doZynkowych, kt6re majq odby6 siE w Podchojnach w najblizsz4
niedzielp.

Burmistrz poinformowal, iz wplyngla umowa z Ministerstwa Sporhr w sprawie
modemizacji stadionu Naprz6d, gmina Jgdrzej6w to inwestycji nie doklada Zadnych
5rodk6w.

Radna J. Szreniawa zelosila. i2 w pobli2u Wafelka maiduia sie Smieci
Naczelnik W. Abramowicz zapewnil, i2 interwencja ta zostanie sprawdzona.



12

Radny M. Zygan poruszyl kwestiE zabezpieczenra nowo powstalego obiektu tj.
miasteczka ruchu drogowego.

Burmistrz poinformowal, iZ zostanie opracowany regulamin korzystania z tego miejsca
oraz zamontowany monitoring.

Radny W. Kedra zap)4al. w kt6rvch emina fundusze wieiskie
Burmistrz poinformowal, i2 najprawdopodobniej nie wszystkie gminy uchwalily fundusz
solecki, ale zostanie to sprawdzone i przekazana lnformacja radnemu.

Radny G. KuSmierz odni6sl sig do wypowiedzi radnego w sprawie budowy drogi
m6wi4c, i2 byla mo2liwoSi pozyskania Srodk6w to nale2alo to robii. Radny powiedzial, i2 w
pierwszej kolejno6ci naleZy wykonad drogg w pobliZu zabudowair a dopiero po2niej dalszy
odcinek.

Radny G. KuSmierz poinformowal, i2 zlo2y\ wniosek o udostEpnienie miejsca na tablicy
ogloszeniowej. Radny zapytal czy burmistrz podj4l decyzjE w tej sprawie.
Burmistrz wyja5nil, i2 na tablicy znajduj4 sig waZne ogloszenia i nie ma wolnego miejsca
na zawieszenie plakatu.

Radny K. Michalski poinformowal o ,.dzikim" wvsypisku w miejscowoSci tr-ysak6w.
w pobli2u wysypilkagminnggo.
Burmistrz poinflormowal, 2e interwencja zostanie sprawdzona.

Radnv K. Michalski powiedzial. iZ w podjetej uchwale dotvczacei prognoz], finansowej
gminv w zalaczniku nr 2 jest zwiekszenie limitu wydatk6w na Swietlice wiejskie (Potok.
Przaslaw). Radny zaBytat Z rz)'m llelie wiqae.

Burmistrz wyjaSnil, i2 najprawdopodobniej dotyczy to funduszu soleckiego,
ale dokladna informacja w tej sprawie zostanie przekazana radnemu.

Przewodnicz4cy Rady zamkn4l obrady o godzinie 12.48.

Justyna

Przewodniczqcy
Rady Miejskiej w Jqdrzejowie

mgr Pawel Bl kiewicz

Zalqczniki:
L Lista obecnoici.
2. Uchwaly Rady Miejskiej podjqte na XXYIX sesji Rady

Prot

Miejskiej.


